
 

SAK protokoll 20250603       Sida [1] av [3] 

Ärende: Styrelsemöte 

Datum: 2025-06-03 

Plats: Jernvallen 

Tid: 18:00 

Närvarande: Andreas Lindholm, Christer Fagerlund, Charlotta Blixt, Sara Lagerholm, Farah 

Albrejy, Milo Engzell 

 

Styrelsemöte Sandvikens Atletklubb 

1.  MÖTETS ÖPPNANDE 

2.  GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

3.  GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

4.  RAPPORTER 

 Man har lagt gräs på strandbaden och pengar har kommit in för detta 

 9/8 fysisk domarutbildning kommer hållas på SAK-4 deltar härifrån, 2 från 

Uppsala och en från Bergsjö då den digitala domarutbildningen blev inställd. 

 Kylskåpet är trasigt på gymmet, en kyl från tyngdlyftarlokalen ersätter denna. 

 Ansökning angående bidrag för 65 plus träningen samt ungdoms SM har beviljats 

och detta ska betalas ut. 

 Representanter från Göranssons fonderna har varit och hälsat på och tittat på 

lokalerna. 

 Artikel i lokaltidningen om U-SM.  

 Landslagsläger för seniorerna inom tyngdlyftning var här15-18/5, de var nöjda 

med lägret. 

 Steg 1 tränarutbildning inställd. 

 Ny bänkdyna har köpts in och installerats.  

5.  KASSARAPPORT 

 149 betalande medlemmar 
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6.  GENOMFÖRDA TÄVLINGAR 2025 

Tävlingar SL 

 2-4/5 Junior SM i Malmö 1 deltog 

 17/5 Serie 2 Bollnäs 4 deltog, 2 debutanter. Charlotta kvalade till SM i SL. Anton 

var domare.  

 Tävlingar OL 

 26/4 Sandviken Open 1 från Fyshuset deltog, 6-7 deltagande från oss. Ingen 

officiell tävling. 

 10/5 Serie 3, herr- och damlaget deltog, fina resultat, 4 från vikmanshyttan deltog. 

 16/5 Helsinki Open, Milo och Eddie deltog från SAK. Eddie kom på andra plats. 

 24-25/5 Ungdoms SM på SAK, 7 deltagare från SAK 9 medaljer. 72 deltagare 

totalt. Tävlingen flöt på. Vi inväntar utvärdering från förbundet. 

 30/5 Sandviken Open, 4 från oss och 5 från Fyshuset deltog 

7.  KOMMANDE TÄVLINGAR  

SL 2025 

  

OL 2025.  

 6/6 Trelleborg Senior SM 3 tävlande 

 28/6 Sandviken Open 

 16/8 Arnepokalen, inbjudan har gått ut. 

8.  SPONSRING 

 Dialog förs med det finska företaget Leoko angående samarbete/sponsring. 

9.  INKOMNA FÖRSLAG FRÅN MEDLEMMAR/TRÄNANDE 

 Plinget från ringklockan bör höras i OL-lokalen, detta ska åtgärdas.  

 Solskydd i fönsterna vid bänkarna, gardiner kan köpas in. 

 Förslag att köpa in telefon till klubben, ej aktuellt i nuläget. Men det kan vara bra 

att ha en mobil för streaming etc.  
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10.  ÖVRIGA PUNKTER 

 Sigrid Göranssons stiftelse har en minibuss som man får låna till tävlingar om den 

är ledig. 

 Kontakt med bandygymnasiet, de är intresserade av att boka in träning till hösten.  

 Rust av gamla lokaler fortskrider, matta ska läggas under bänkarna och hantlarna.  

 SL-tävlingsflak är inte godkänt längre, behov av att köpa ett nytt. Man tittar på 

alternativ. 

 Städning i gymmet och i omklädningsrummen fungerar inte optimalt. Det behöver 

tas ett gemensamt ansvar. De som har tävlingslicens ska vara aktiva med att hålla 

lokalerna rena.  

11.   Nästa möte 

Plats: Jernvallen  

Datum och tid: 8/7 kl 18:00 

12.  MÖTETS AVSLUTAS 

 

 

 

 

 

 

Sara Lagerholm, sekreterare Christer Fagerlund, ordförande 

 


